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Närvarande 
 

 
 

Adjungerade 
 

 
 

Ordförande Erika Ansén Ja  Reklamchef Kalle Krusell Nej 

Stationschef Sanna Larsson Ja  Marknadschef Lisa Söderberg Ja 

Programchef Clara Dahlgren Ja  Musikchef Astrid Philipson Ja 

Ekonomichef Wilma Kinnunen Nej  Teknikchef Mårten 
Andersson 

Ja 

Sekreterare David Mellqvist Ja  Rekryteringschef Oscar Thulin Ja 

Nora Bohlin Medlem  Caj Loqvist Medlem, Lämnar 
17:39 

Oliver Tommos 
Jernberg 

Medlem  Agnes Rocksén Medlem 

Erik Lillrank Medlem  Hanna Walfridsson Nyhetsansvarig 

Johan Jonsson Data-och 
streamingansvarig 
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§1 Mötets öppnande 
Mötet öppnas kl 17:18. 
 

§2 Val av  
a) Ordförande 

Mötet väljer Erika Ansén som mötesordförande. 
 

b) Sekreterare 
Mötet väljer David Mellqvist som mötessekreterare. 
 

c) Justerare tillika tidshållare 
Mötet väljer Lisa Söderberg som mötets justerare tillika tidshållare. 

 

§3 Adjungeringar 
Erik Lillrank, Agnes Rocksén, Nora Bohlin, Caj Loqvist och Oliver Tommos 
Jernberg adjungeras till mötet. 
 

§4 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs med tillägg av §11 Rekrytering VT21. 
 

§5 Tidigare protokoll 
Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats. 
 

§6 Uppföljning av förra styrelsemötet 
Studiecirklar, motioner från medlem och fråga från medlem om samarbete 
med nationer. 
 

§7 Meddelanden 
För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1. 
 

§8 Medlemsmöte 10/12 
Tre stadgeändringar blev inröstade. Bland annat bryter vi äntligen inte mot 
stadgarna gällande digital röstning. Flertalet blev inröstade och vi fick även en 
full valberedning.  
 

https://docs.google.com/document/d/1Sm-0nEAYeiI8j_jWh2WFCxmPPEaLgrJ0BwZVrdNiyuI/edit
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§9 Avtal föreningspodd 
Programchef pratar om poddutredningen och att vi kom fram till en försiktig start. 
Mårten Andersson har nu startat den första föreningspodden på Studentradion 98,9 
och nu visar andra föreningar intresse. Hur ser vi på detta? Programrådet å ena sidan 

lyfter fram problemet med att vi inte har någon tidigare erfarenhet av detta samtidigt 
som att det just p.g.a detta är en bra anledning till att prova. Vi förhåller oss till att 
föreningen sköter sig samt har en redaktör för att säkerställa detta. Programchef 
argumenterar för att öppna upp för föreningspoddar för att det är en bra möjlighet. 
Teknikchef, i sin roll som poddare, säger att det inte är olikt de föreningsprogram vi har 
nu. Vilka ska få göra poddar? Innan gällde att man skulle ha sänt ett tag för att se till 
att kvalitén på podden nådde upp till kraven vi ställer på programmen. Möjligtvis är det 
värt att tillåta förstagångssändare att få podda om de är från en förening då det är en 
bra inkomstkälla till radion.  
 
Hur ställer vi oss till det faktum att vi kanske inte kan hålla en utbildning i vår? Vill vi att 
föreningspoddare inte ska kunna våra verktyg? Programchef, Teknikchef, Stationschef 
och Ordförande ställer sig positiva till idén att hålla i en utbildningen, oavsett hur liten 
den är för att säkerställa att vi verkligen kan stå bakom podden.  
 

§10 Studiecirklar VT21 
Bör ta större del av utbildningen, tillsätta en arbetsgrupp för att göra en film 
eller liknande, hålla i en workshop med cirkelledare. Arbetsgruppen ska bestå 
av: Caj Loqvist, Erika Ansén, David Mellqvist, Lisa Söderberg och Agnes 
Rocksén.  

 

§11 Rekrytering VT21 
Nå ut på sociala medier, facebook mm. Använder datorn så bra det bara går, 
jobba digitalt. Vi brukar även vara med på t.ex. MKVs första föreläsning på 
A-kursen och pratar med dem samt att vissa nationer kanske ställt om till 
zoom. Det går alltså att nå ut via de kanalerna. Ska vi kanske ha en 
instagram-live där vi visar runt studion? Teknikchef föreslår att vi förinspelar 
för att se till att det blir professionellt. Musikchef håller med om att det vore 
roligare att förinspela. Agnes Rocksén ska börja spåna lite kring det. Börja 
fråga runt för o se om det går att besöka en nation, en förening eller liknande. 
Kolla runt efter en videokamera också! 
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§12 Övriga frågor 
Nå ut till nationer: 
Se om de på nationerna skulle vara intresserade av att sända radio eller om 
det går att få använda deras plattformar för att nå ut till nya potentiella 
sändare.  
 
Tacka av Eva Åkesson 
Uppsala Universitets rektor avgår och har varit väldigt studentvänlig! Därför 
anser Teknikchef att vi borde tacka av henne, förslagsvis skicka ett brev eller 
liknande. Möjligtvis även vara snabba på att hälsa den nya rektorn 
välkommen. Teknikchef och Ordförande tar på sig att skriva ett mail till Eva 
Åkesson och tacka henne. Sekreterare i mån som nytillsatt ordförande får ta 
på sig att skriva till nya rektorn vid terminsskifte.  
 

§13 Nästa möte 
Nästa möte är 7e januari klockan 17:15. 
 

§14 Mötets avslutande 
Mötet avslutas 18:11. 

 
 
 
  
  
_______________________ _______________________ ______________________ 
Mötesordförande Mötessekreterare Protokolljusterare 
Erika Ansén David Mellqvist Lisa Söderberg 
 


